
ŽPS ZAPISNIK – OKTOBER 2017 
 

Št. seje v tek. l.:     1/3 ___     Dne:      02.10.2017     

Pričetek seje:   19.45 ___     Zaključek seje:   20.45     
  

Prisotni: gospod župnik Boštjan, Tine Breznik (GS), Silvo Batis, Franc Banko, Vera 
Maglica, Majda Mušič, Ivan Mušič, Jernej Rebolj (GS), Manuela Kompara, Jaka 
Ložar, Dani Ložar, Miha Bevk 

 
Odsotni: Matic Mušič (opravičen) 

 
Začetna misel/molitev 
 
Točke dnevnega reda: 

1. dela na dvorišču 
2. sv. Cecilija 
3. advent in program adventa 
4. jaslice 
5. urnik sv. maš za božič 
6. pranje cerkvenega perila 
7. razno 
8. sklep 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 
 

1. TOČKA DNEVNEGA REDA: Dela na dvorišču 
Gospod župnik je potrdil, da se bodo po 12. novembru začela dela na 
župnijskem dvorišču. Člane je opozoril zlasti na previdnost okrog župnišča 
v prihodnje, da nebo prišlo do kakšnih padcev ali poškodb. Člane je 
seznanil tudi z okvirnim potekom del: najprej bodo potekala zemeljska 
dela, pri čemer se bodo izolirali temelji župnišča, električni števec naj bi bil 
prestavljen do ceste, prav tako se bo prestavil vodomer. Pri tem bodo 
izkopali in odstranili tudi stopnice in podest pred veroučno učilnico, uredili 
odtoke in pripravili teren za temelje klančine. Na koncu bodo položili 
tlakovce in asfaltirali dvorišče ter postavili nadstrešek. Po prvih ocenah 
bodo okvirni stroški zemeljskih del okrog 16.000€, stroški nadstreška pa 
okrog 10.000€. 
 



 
 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: Sveta Cecilija - pogostitev 
V sredo, 22. novembra, goduje sveta Cecilija, zavetnica cerkvene glasbe, 
pevcev, glasbenikov, izdelovalcev glasbenih instrumentov, izdelovalcev 
orgel in pesnikov. Kot vsako leto bomo tudi letos pogostili člane pevskih 
zborov ki delujejo v župniji. Ker sam praznik sv. Cecilije pride na sredo, smo 
za praznovanje določili petek, 24. november po večerni sveti maši. 
Gospod župnik bo za udeležbo na praznovanju sestavil prijavnico in jo dal 
vodjem pevskih zborov, na katero se bodo člani zborov podpisali in s tem 
potrdili udeležbo na praznovanju. V preteklih letih je bil vedno problem, 
saj se ni vedelo, koliko pevcev bo na praznovanje prišlo – s tem je nastal 
tudi problem pri naročanju hrane. S prijavnico bomo okvirno vedeli, koliko 
ust bomo pogostili. Takšna praksa bo potem v veljavi tudi vnaprej, tako kot 
je bilo to pri oratorijih in drugih dejavnostih v župniji. 

 
3. TOČKA DNEVNEGA REDA: Advent in program adventa 

Z začetkom decembra vstopamo v adventni čas. Vsi želimo, da bi bil to čas 
duhovne priprave na prihajajoče božične praznike. S tem razlogom bomo 
imeli tudi letos filmske oz. pogovorne večere. Termini, ki so na razpolago: 
ponedeljek – 4.12., ponedeljek – 11.12. in ponedeljek – 18.12. 
Pogovorni večer bomo prepustili dr. Bogdanu Dolencu (4.12. bo 
predavanje z naslovom Jehove priče). Glede filmov bo ga. Majda M. 
govorila z Joži, ki naj bi imela veliko zbirko le-teh. 
Na spletni strani in na oglasnih deskah bodo pravočasno objavljene vse 
aktivnosti v adventu – od urnika svetih maš, spovedovanja ipd. 

 
4. TOČKA DNEVNEGA REDA: Jaslice 

Kot vedno v tem času smo imeli tudi na tej seji pogovore glede jaslic. Pri 
tem je bilo jasno, da ne bomo prišli prav daleč in da bo očitno ostalo bolj 
pri željah kot dejanjih. Gospod Silvo Batis je gospoda župnika seznanil, da 
ne bo prevzel glavne vloge pri postavljanju jaslic. Ker drugih kandidatov, ki 
bi to vlogo prevzeli, očitno ni, bo najverjetneje spet padlo to delo na pleča 
uveljavljene ekipe. Je pa to problem, ki ga bomo morali v prihodnosti rešiti, 
če bomo želeli v cerkvi za božič še imeti jaslice. 
Kdaj se bodo jaslice postavljale ipd., bo več govora na prihodnji seji. 

 
 
 
 



5. TOČKA DNEVNEGA REDA: Urnik sv. maš na božič 
Letos bo adventni čas najkrajši, saj božič pride na ponedeljek po 4. 
adventni nedelji. Urnik sv. maš bo na 4. adventno nedeljo spremenjen, in 
sicer bosta sveti maši ob 8h in 10h združeni – sv. maša bo tako zjutraj samo 
ob 9h. Prvi sv. večer bomo obhajali ob 17h, ob polnoči pa bomo obhajali 
polnočnico. Svete maše na sam božič bodo po običajnem nedeljskem 
urniku (8h in 10h). Zadnji dan v letu je nedelja, maše po običajnem 
nedeljskem urniku. Četudi je ta dan II. sveti večer, maše zvečer ne bo.  
Kar se tega tiče, bo urnik sv. maš objavljen skupaj z aktivnostmi v adventu 
dovolj zgodaj, in tudi v tedenskih oznanilih. 

 
6. TOČKA DNEVNEGA REDA: Cerkveno perilo 

Člane ŽPS je gospod župnik seznanil s problematiko pranja cerkvenega 
perila (ministrantske obleke, prti, prtički ipd). Gospa Tatjana Dimec, 
dosedanja skrbnica cerkvenega perila, je župniku že pred časom izrazila 
željo, da tovrstnega dela zaradi zdravstvenih problemov nebo mogla več 
dolgo opravljati, saj tovrstno delo ni enostavno, in da bo potrebno v 
prihodnje najti kakšno rešitev oz. konkretno dobiti osebo, ki bo to delo 
prevzela – pri tem bi bila gospa Tatjana še vedno pripravljena pomagati v 
mejah zmožnosti, predvsem z nasveti in priporočili. 
V kratkem bo zato potrebno začeti aktivno razmišljati v tej smeri in tudi 
preko oznanil pri maši opozoriti na ta problem in povabiti morebitne 
župljane h pomoči. Apelirali bi nekako na osebe, ki bi imele čas in voljo za 
tovrstno delo. V splošnem se največ perejo prti, medtem ko so 
ministrantke in druge obleke perejo 2x do največ 3x na leto. Kljub vsemu 
je dela manj, kot npr. v večjih župnijah (Domžale, Mengeš ipd). 

 
7. TOČKA DNEVNEGA REDA: Razno 

- Večerno zvonjenje ave: Na današnji seji (1/3) je ponovno prišlo do 
vprašanja in debate o večernem zvonjenju s strani članice gospe Vere 
Maglica. Po njenem mnenju je sedaj to zvonjenje prezgodnje in bi ga 
bilo potrebno rešiti kako drugače, saj naj bi bilo zaradi fiksne ure sedaj 
poleti to zvonjenje prezgodaj, pozimi pa prepozno. Gospod Silvo Batis 
je predlagal, da bi večerno zvonjenje realizirali s svetlobnim senzorjem 
ali katero podobno napravo, vendar je bilo tovrstno zvonjenje že prej 
realizirano s podobnim pristopom - z izračunom časa, kdaj sonce zaide. 
Na 3. seji v II. letu mandata (tj. 13. 2. 2017) smo že razpravljali o 
problematiki večernega zvonjenja (obravnavali smo pritožbo gospe 
Majde G. z Ljubljanske). Na takratni seji je bilo odločeno in soglasno 
sprejeto, da bomo večerno zvonjenje premaknili na fiksno uro in 



nekoliko omejili druge vrste zvonjenja, da prebivalcem v višjih 
nadstropjih stanovanj na Ljubljanski ne bomo preveč grenili življenja. 
To je bilo kmalu po seji tudi realizirano s strani Radota Pestotnika. Do 
nadaljnjega so pogovori s strani gospoda župnika na to temo zaprti. 

- Kako pritegniti vernike, ki hodijo drugam: Članica ŽPS gospa Majda 
Mušič je izpostavila resno vprašanje glede vernikov, ki hodijo k maši v 
sosednje župnije (tj. predvsem Mengeš in Domžale), kako jih privabiti 
nazaj v našo cerkev in naše občestvo. Ugotovljeno je bilo, da so tovrstni 
primeri značilni predvsem za stari del Trzina. Kaj dosti se spremeniti ne 
da, saj vsak rad hodi tja, kamor mu paše. Nekomu bolj paše urnik svetih 
maš v sosednji župniji, nekomu je všeč bližina pokopališča, spet drugi 
imajo svoje razloge. 

- Praznovanje 500-letnice leta 2026: Član GS, gospod Tine Breznik, je 
načel temo glede 500-letnice ki bo leta 2026. Ker bi radi do takrat kaj 
postorili na cerkvi in njeni okolici, so potrebna denarna sredstva. 
Predlagal je, da bi za obdobje 10ih let v župniji, in tako vsaki družini, 
varčevali v zato namenjene »kartonaste škatle« oz. hranilnike. S tem 
prihrankom bi nato lahko odplačali del stroškov, ki bi nastali pri 
morebitnih posegih. Je pa to tema, ki jo bomo morali na prihodnjih 
sejah obravnavati pod redno točko dnevnega reda, sicer bo prepozno. 
Ob tem je pa veliko odvisno tudi od občine in drugih institucij. 

 
8. TOČKA DNEVNEGA REDA: Sklep 

Sejo ŽPS smo zaključili s tortico in zdravico na novorojenko Nežo. 
 
Sprejete odločitve: 

- 24. november bo pogostitev za cerkvene pevce (sv. Cecilija) – 
prijavnico bo gospod župnik posredoval vodjem zborov, 

- 4.12., 11.12. in 18.12. so termini rezervirani za večerna 
predavanja/pogovore oz. filme, 

- 4.12. bo predavanje dr. Bogdana Dolenca na temo Jehove priče, 
- sv. maše na 4. adventno nedeljo – ob 9h in 17h (I. sv. večer), 
- sv. maše na božič – ob polnoči polničnica, jutranji maši ob 8h in 10h 

 
 
Zavrnjene odločitve: 

- premik večernega zvonjenja (velja sprejeta odločitev iz 13.2.2017!) 
 
 

Zapisnikar: MIHA BEVK 


